
 

 
1 
 

 

Referat 
 

Ballerup Idrætspark Brugerrådsmøde 15/9 2021 
 

 
kl. 15:30 – Ballerup Idrætsparks mødelokale  
 

Rene Almind Formand (BSF) 4xalmind@adslhome.dk 
Per Jacobsen Næstformand (Puls 96)  puls96@godmail.dk  

Jørgen Lyngsie Hjortespring Golfklub  j.lyng@mail.dk  
Nicklas Stumpe Ballerup Boldklub Nicklas.Stumpe@st-group.com  
Martin Jørgensen Svømmeklubben Triton  marj@kemp-lauritzen.dk 

Uffe Jensen Ballerup Atletik Klub  uffe.h.jensen@gmail.com 
 

Charlotte Holtermann  Formand KFU   clho@balk.dk  
Jens Overgaard Kulturchef  jo4@balk.dk 
Tom Brinckmann Daglig leder BIB  tbri@balk.dk  

Lorna Rispler Specialist BIP lrp@balk.dk  
 

Afbud/fraværende:  
Lars-Henrik Nielsen  Baracuda Dykkerklub  kontakt@baracuda.dk 

Jørn Thyge Ballerup Petanque Klub  kjthyge@mail.tele.dk 
 DCR dcr.formand@gmail.com 
 

1. Godkendelse af seneste referat  
Godkendt 

 
2. Status på Chefstilling i BIB  

Kultur & Fritid går i gang med at definere profilen på stillingen, og ansættelses-

processen forventes at køre i det sene efterår. Der forventes ansættelse til nytår.  
 

3. Orientering fra BIB 
- Cirkus Jul på grusbanerne 

Cirkus Jul arrangeres af de samme folk som Cirkus Summarum og holdes på 

grusbanerne. De regner med 2000-4000 gæster pr. aften; antal forestillinger 
er ikke defineret.  

 
- budget proces 

Budget 2022 behandles 11. oktober. Direktionens forslag var adresseret på 

sidste Økonomiudvalgsmøde. Alle udvalg havde forslag til budgettet.  
 

- udviklingsplan for Ballerup Idrætsby 
Udviklingsplanen var drøftet igen på seneste KFU møde. (Se vedhæftet.) 
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4. Økonomisk status 

- BIP stod til økonomisk tab på grund af COVID-19; det er blevet 
kompenseret.  

- Der er ikke differentierede regnskab mellem afdelingerne i BIB længere. 

Økonomien ser fornuftigt ud.  
 

5. Ny Cykelcrossbane i BIB 
Via direktør i Føtex Ballerupcenteret er Ballerup Kommune blevet kontaktet af 
Salling Fonden  ang. muligheden for at ansøge midler til idrætsanlæg. Fonden 

støtter med 250.000 kr. pr. Føtex; der er to i Ballerup Kommune. KFU har valgt at 
søge om støtte til etablering af en cykelcrossbane. Kommunen finansierer med 

100.000 kr. fra puljen til Fortsat udbygning til idrætsanlæg.  
Den bliver ikke en stationær bane. Den bliver bygget til både foreninger og 

selvorganiserede brugere. 
 

6. Brugerrådspuljen 

Tom har fået fire ønsker, som blev drøftet. 
Der blev enigheden om at gå videre. BSF’s ønsker suppleres med de resterende 

19.545 kr.  
 
7. Status på opfølgningslisten  

Listen blev gennemgået; der var ikke tilføjet flere punkter.  
 

Der installeres et briksystem til Triton og Ballerup Boldklub. Der bliver tre 
briklæsere.  

 

8. Orientering om kunstgræsbanefordelingen  
Banefordelingsmødet tog 1½ time; det gik smertefrit og fornuftigt.  

 
9. Status på ny kunstgræsbane i BIP i 2022  

Der er fra budgetforhandlinger 2021 afsat 6 mio. kr. i 2022 til kunstgræsbanen. 

Dette er dog ikke tilstrækkeligt, hvorfor finansieringen af banen politisk skal på 
plads, inden projektet kan realiseres.  

 
Der er peget på tre forskellige placeringer til en ny kunstgræsbane. Der skal være 
maksimalt udnyttelse af en ny bane, så der skal findes et underlag, der kan 

håndtere det.  
Der blev fra brugerrådet spurgt til, om Ballerup Kommune kigger på en hybrid-

bane. Hybridbaner er dyre, de skal klippes og de kan ikke bruges om vinteren. 
 
10. Tidsplan for Drænudskiftning i 2022  

Dræneudskiftningen udsættes til næste år. Banerne bliver nedlagt i tre måneder. 
Tidspunktet bliver planlagt i dialog med klubberne, muligvis i forbindelse med 

sommerferie.  
 
11. Status på genopretningsplanerne i BIP  

- Tom er begyndt at sætte gang i de fem punkter til BIP.  
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- Der var en drøftelse af problemet med affald/grene på parkeringspladsen ved 
golfbanen. Tom sætter Jørgen i forbindelse med Michael Fallesen, C-BEM 

drift.  
  
12. Nyt fra KFU  

- Der mangler ca. 6.000.000 kr. til etablering af den ny kunstgræsbane.  
- Udviklingsplanen og kataloget over mulige udviklingstiltag blev drøftet. 

- En ansøgning til Salling Fonden om etablering af en cykelcrossbane blev 
godkendt. Den skal dog videre til Kommunalbestyrelsen for endelig 
godkendelse, da det er anlægsmidler.  

 
13. Nyt fra Eliteidrætsrådet  

Der er tre punkter på dagsordenen til mødet i dag i Eliteidrætsrådet: 
- drøftelse af Dual Career (for at skabe sammenhæng mellem atleters 

elitekarriere og uddannelse) 
- drøftelse af samarbejdet omkring Dual Career på Hedegårdsskolen, Team 

Danmarks idrætsskole  

- drøftelse af udvikling af foreninger og trænere. 
 

14. Nyt fra foreningerne  
Triton er glade for de nye fitnessgulve til deres styrketræningslokale.  
BIP er i dialog med Rasmus Jørgensen om bl.a. et ude-træningsområde.  

 
BAK har fået ny formand (Jesper Roug) og en ny bestyrelse.  

Uffe er tovholder med hensyn til fordeling af tider i styrketræningslokalet. Årets 
møde gik godt, og de aftalte tider er indtastet. 

 

BSF holder generalforsamling i næste uge. Der skal vælges bl.a. ny formand og 
kasserer.  

 
Golfklubben har haft indbrud tre gange i weekenden.  

 

15. Eventuelt  
Der skulle lægges ny tag på skuret på atletikstadion.  

 
Kræmmerfestival vil gerne være inde over BAK’s elbil. Tom fortæller at der er 
også en mulighed at låne BIB’s John Deere i weekender.  

 
16. Næste møde  

Den 17. november kl. 15:30 i BIP’s mødelokale. 
 

 


